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                       R O M Â N I A 
CONSILIUL  LOCAL  AL  MUNICIPIULUI  
                           BRAŞOV 
 
 
 
 

PROCESUL – VERBAL 
încheiat în şedinţa extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Braşov  

din data de  10 martie 2023 
 
 
 
                Şedinţa ordinară a Consiliului Local al Municipiului Braşov a fost 
convocată pentru data de 10 martie 2023, orele 12:00, anunţul de şedinţă fiind 
postat site-ul instituţiei şi publicat în Monitorul Oficial Local. 
               Şedinţa s-a desfăşurat prin mijloace electronice, printr-o platformă on-line 
de video-conferinţă. 
               Secretarul General al Municipiului Braşov, doamna Adriana Trandafir face 
prezenţa, din totalul de 27 de consilieri sunt prezenţi 27 de consilieri. 

Precizează că şedinţa este statutară şi se pot lua hotărâri valabile. 
                La şedinţă participă domnul Primar Allen Coliban, doamna Viceprimar 
Boghiu Flavia - Ramona şi domnul Viceprimar Rusu Sebastian - Mihai. 
 

Presedinte de ședinta a fost d-na consilier local - Raluca Maria Stancu . 
 
                                               Interpelări, 
 
Domnul consilier local - Pușcașu Alexandru-Claudiu atrage atenția că 

Directia Fiscală emite certificate de neurmarire fiscala, iar cetatenii care se prezinta 
la notar pentru diverse probleme constată că apar cu debite neachitate pentru anul în 
curs (taxe si impozite), ceea ce împiedică încheierea actelor notariale și solicită 
reglementarea acestui lucru, să se găsească o soluție  cu Direcția Fiscală, pentru că 
din punct de vedere legal, oamenii nu pot fi obligați să plătească mai devreme toate 
debitele. 

Domnul Primar - Allen Coliban, va ruga Direcția Fiscală, să dea un 
răspuns, din punct de vedere procedural legal și care ar fi soluția. 

 
Domnul consilier local - Chiricheş Andrei - Ciprian are două interpelări: 
Prima interpelare se referă la situatia de pe aleea de sub Tâmpa unde este 

nevoie de amplasarea unor sisteme de supraveghere.  
A doua interpelare are  legatură cu gropile din carosabil și  arata ca lucrarile 

sunt facute de mântuială. 
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Domnul consilier mai precizează că în cartierul Schei pe str. Egalitatii exista 
un canal prabusit care risca să produca accidente. 

 
Domnul Primar - Allen Coliban spune ca va cere un raport Politiei Locale 

în legatura cu vandalizarile din zonă. De asemenea, va cere un raport cu sancțiunile 
constatate de agenții poliției locale in ultimii 2 ani si va pune la dispozitie raportul. 

Domnul Primar precizeaza ca asfaltarile din aceasta perioada sunt doar 
interventii punctuale (plombari) ca masura de siguranta pentru a nu crea daune și 
precizează ca va anunța Directia Tehnica pentru remedierea situatiei din cartierul 
Schei. 
 

D-ra consilier local – Crivineanu Alexandra-Ioana face o intepelare cu 
privire la situația de pe b-dul Victoriei unde sunt tot mai numeroase incidente 
provocate de oamenii strazii, care hartuiesc cetatenii (zona Rapid) și doreste sa se ia 
masurile necesare. 

 
Domnul Primar - Allen Coliban  va cere un raport scris Politiei Locale și in 

legatura cu siguranta publica din zona, raport pe care il va prezenta la urmatoarea 
sedinta.  

 
              Suplimentarea ordinii de zi și ordinea de zi inițială se supun aprobării și se 
adoptă  cu unanimitate. 
                    

 
 

Punctul nr. 4 al ordinii de zi 
(punctul nr. 1 de pe lista suplimentară) 

 
Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării serviciilor de 

consultanță juridică și reprezentarea în justiție, în vederea reprezentării în dosarul 
numărul 3.295/62/2021 aflat pe rolul Tribunalului Brașov. 
 

Proiect de hotărâre a fost avizat de Comisia nr. 1, Comisia nr. 5 a avizat 
nefavorabil, iar în urma votului proiectul a fost aprobat cu uannimitate (o 
neparticipare la vot - doamna Diaconu Pamela Maria). 
 

 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi 

(Punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentară) 
 

Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării serviciilor de 
consultanță asistență juridică și reprezentarea în justiție, în vederea reprezentării în 
dosarul numărul 4011/62/2022 aflat pe rolul Tribunalului Brașov. 
 

Proiect de hotărâre a fost avizat de Comisia nr. 1, Comisia nr. 5 a avizat 
nefavorabil, iar în urma votului proiectul a fost aprobat cu uannimitate (o 
neparticipare la vot - doamna Diaconu Pamela Maria). 
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Domnul Primar - Allen Coliban solicită domnilor consilieri acordul 

pentru a angaja servicii de reprezentare în instanță pe aceste două spețe și o roagă  pe 
d-na director  Zamora Maria - Anda, să dea detalii pentru fiecare dintre ele. 
 

 
Doamna director D.J.A.P.L. - Zamora Maria - Anda: „În dosarul cu 

termenul 10 aprilie, nr. 3.295/62/2021, municipiul Brașov, are calitatea de reclamant, 
și prin cererea de chemare în judecată tindem a se constata, ce fac parte din 
complexul sportiv I.C.I.M. de pe   str. Cocorului nr. 12. S-au edificat mai multe 
construcții iar aceste construcții, să intre prin accesiune în proprietatea Municipiului 
Brașov. Separat, în anul în anul 2022, S.C. I.C.I.M. în calitate de reclamant 
promovează o cerere, în care are pretenții cu referire la contravaloarea investițiilor 
pe care spun ei că le-ar fi făcut în aceste lucrări de construcții. 

Lucrările de construcții le-am descris în cererea de chemare în judecată ca 
fiind tribune, sală de sport cu regim de construcție, sală de construcţie de tenis, corp 
cu spaţii: anexă, sală de sport. Date fiind aceste două cereri, considerăm necesară 
achiziţia unor servicii de reprezentare, prin avocat, dată fiind complexitatea și 
probele ce urmează a se administra. În dosarul în care I.C.I.M. este reclamant, fiind 
un prim termen în 27 martie, se justifică intrarea pe ordinea suplimentară a şedinţei, 
şi trebuie ţinut cont în acest dosar de probele solicitate de către Municipiul Braşov, 
ca reclamant în dosarul ce are termen în 10 aprilie. Probele nu au fost încă 
administrate şi sunt discuţii ce presupun cunoaşterea mai multor aspecte. 

Astfel că se impune spunem noi, reprezentarea şi susţinerea, inclusiv a 
cererilor asupra probelor, cereri ce vor fi formulate de părţi, atât de intervenienţi, cât 
şi de reclamant, inclusiv pârâţi, de către un avocat. ” 

 
Domnul consilier local - Potea Marius: „Domnule Primar, ieri în Comisia 

juridică, nu a fost neapărat un vot împotrivă; ne-am abținut și este o problemă pe 
care am ridicat-o și ieri în comisia legată de atribuirea acestor servicii. Noi în cadrul 
Baroului Brașov, nu de puține ori, primim tot felul de adrese de la MA.I., de la 
Ministerul Apărării, de la diverse entități, în care suntem anunțați, pentru a putea 
depune oferte și de a putea, să preluăm anumite dosare. 

Consider că la acest moment, o adresă a primăriei sau a serviciului juridic al 
primăriei, către Baroul Brașov şi consider că ar fi binevenită și consider că ar fi 
foarte simplu, ca anumite cabinete de avocatură, să poată să afle despre aceste spețe 
și să putem avea o ofertă reală, având în vedere și notorietatea cabinetelor de 
avocatură, pe care le vom angaja, chiar și onorariile. Și să nu mai avem acele 
discuții, care nu au fost deloc plăcute, cum au fost cu cele de la „P&P”. ” 

 
Domnul Primar - Allen Coliban, salută sugestia făcută de dl. consilier 

Potea. Totodată arată că, au existat situații în care s-a beneficiat și gratuit pro bono, 
de sfaturi și de consiliere și le mulțumește tuturor avocaților brașoveni, care au venit 
alături de primărie, în astfel de demersuri.  
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Domnul Primar - Allen Coliban face o prezentare a celor trei proiecte supuse 
aprobării.  

 
Punctul 1 al ordinii de zi 

 
Proiect de hotărâre privind aprobarea  parteneriatului dintre municipiul 

Brașov și Federația Română de Volei, în vederea organizării și desfășurării 
evenimentul lui "Cupa României". 

Proiectul de hotărâre a fost avizat de comisiile de specialitate nr.1,4 și 5 iar 
în urma votului proiectul a fost aprobat cu unanimitate de votului. 

   
 
 

Punctul 2 al ordinii de zi 
 

Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 92/2023 privind aprobarea 
organizării și desfășurării evenimentului anual Gala Sportului Brașovean. 
 

Proiectul de hotărâre a fost avizat de comisiile de specialitate nr.1,4 și 5 iar 
în urma votului proiectul a fost aprobat cu unanimitate de votului. 

   
 

Punctul 3 al ordinii de zi 
 

Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei 1 la H.C.L. nr. 120/2023 
privind aprobarea derulării evenimentelor și Acțiunilor culturale de promovare a 
obiceiurilor specifice Junilor din Șcheii Brașovului  
și Brașovul Vechi. 

Proiectul de hotărâre a fost avizat de comisiile de specialitate nr.1,4 și 5 iar 
în urma votului proiectul a fost aprobat cu unanimitate de votului. 

   
 

Domnul Primar - Allen Coliban face o informare cu privire la rularea 
unui episod din Memorialul durerii la Cinema Astra : "Vă mulțumesc mult și totodată 
se cuvine, să marcăm, și de la microfonul consiliul local, ziua de ieri și sărbătoarea 
de astăzi, cea dedicată omagierii foștilor deținuți politici și luptătorilor anticomuniști, 
și vă spun că la ora 14, astăzi la cinematograful Astra, avem o proiecție în premieră 
la Brașov, o proiecție extraordinară a episodului din Memorialul durerii, realizat de 
Lucia Hossu Login, având ca subiect principal, activitatea Domnului Octav Bjoza, pe 
care m-am bucurat să-l revăd astăzi la festivitate, la comemorarea, și căruia îi dorim 
multă sănătate. 

Sper ca acest mesaj să ajungă la cât mai mulți brașoveni, pentru toată 
activitatea de documentare și toată această memorie a faptelor întâmplate în perioada 
1944 – 1989, este esențial, să fie transmisă și generațiilor următoare și să avem acces 
la ea cât mai mulți iar documentarul Memorialul Durerii,  
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este un exemplu de prim rang, în acest sens, un demers foarte bine 
documentat și foarte grăitor cu privire la atrocitățile regimului comunist. 

Vă mulțumesc mult! Ora 14, Cinematograful Astra. Intrarea este gratuită.” 
 
         

     Președintele ședinței d-na Stancu Maria  Raluca, declară încheiate lucrările 
ședinței și mulțumește pentru participare. 
 
            Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces - verbal, spre cele legale. 
 
 
 
 
PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                                                 SECRETAR GENERAL 
 
STANCU RALUCA MARIA                                                   ADRIANA TRANDAFIR 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


